
 

 

Verslag Openbare bijeenkomst Dorpsraad Krommenie woensdag 5 juni 2024 in 
buurtcentrum De Pelikaan. 

Aanwezig: Bestuur: Nora Swagerman, Karin Bleeker, Jan van Rosmalen, Henk Visser en 
Inge van der Ploeg. 

Kelly Blankendaal  - (nieuwe) wijkmanager Krommenie email: 
k.blankendaal@zaanstad.nl 

Mirjam Tongelet – gebiedsmanager Krommenie email: m.tongelet@zaanstad.nl 

Nora Swagerman heet iedereen welkom en licht nog even toe waarom we vanavond 
geen agenda hebben, zoals al in de uitnodiging vermeld staat. 

Mededingen van Nora: 

We hebben naar aanleiding van de race-incidenten van de snelle boten een brief naar 
burgemeester Hamming gestuurd maar nog geen reactie ontvangen. 

Er is nog geen besluit genomen in welke organisatievorm de dorpsraad i.o. verder gaat. 

Er zijn verschillende opties zoals een vereniging, stichting of anders. Deze opties 
brengen financiële consequenties met zich mee. Dhr. Gras vindt het verstandig om een 
formele vorm(duidelijke om )te kiezen omdat je daarmee meer invloed hebt bij de 
gemeente.  We hebben inmiddels de ervaring dat we voldoende ingang bij de gemeente 
hebben. We nemen dit in beraad en komen er op terug. 

• Nora licht toe hoe en waarom de dorpsraad is ontstaan: Tijdens de overleggen 
van het Netwerk Actief Krommenie liepen wij  er een beetje tegenaan dat vele 
actieve groepen in Krommenie vaak het zelfde nastreefden. Er is toen gekozen 
om vanuit dat netwerk een Dorpsraad te creëren waar gezamenlijk richting 
gemeente opgetrokken werd  in zaken die de openbare ruimte, het onderhoud 
van het groen, de leefbaarheid, de infrastructuur, het openbaar vervoer en de 
veiligheid  betreffen. Besloten werd om met zelfstandige werkgroepen aan de 
slag te gaan maar via de Dorpsraad met een gezamenlijke stem op te treden 
richting gemeente en politiek. Er zijn vele actieve groepen in Krommenie maar 
deze richten zich vaak op hun eigen buurt of eigen aandachtsgebieden. De kracht 
van de Dorpsraad zou zijn dat ook andere groepen zich scharen achter het 
betreffende buurt probleem. Het belang van de ene groep zou ook het belang van 
de andere groep moeten zijn want we zijn één Krommenie Nora doet een 
dringende oproep om als individuele Krommenier of als belangengroep mee te 
doen in de Dorpsraad. 
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2. 
 
Momenteel kennen wij de volgende werkgroepen: 

- Onderhoud Groen en de Openbare ruimte 
- Natuur en Milieu  
- Leefbaarheid 
- Openbaar vervoer en infrastructuur 

Maar er  zijn nog genoeg onderwerpen waar de Krommeniers in gezamenlijkheid 
invloed op uit zouden kunnen oefenen. 

Meedenken in een  werkgroep betekent: 
Elkaar informeren over zaken die de betreffende werkgroep aangaan, waar al actie op 
genomen wordt  en eventuele gezamenlijke actie op te ondernemen is. 
Dat kan zijn, contact met gemeente zoals wijkmanager, gebiedsmanager of anderen. 
Bijenkomsten bezoeken over het onderwerp. 
Het werk kan verdeeld worden en hoeft niet veel werk te zijn als er genoeg mensen in 
een werkgroep zitting hebben. 
De trekker van de werkgroep heeft zitting in de kerngroep(bestuur) van de dorpsraad. 
 

Zaken die zich al aandienen zijn oa. 

De te verwachtte verkeersoverlast als de provinciale brug  op de N203 over 2 jaar wordt 
vernieuwd.  

Ook de infra structurele problemen bij de nieuwbouw van de eilanden van Hain zijn 
groot. 

Het behoud van de natuur rondom Krommenie vraagt aandacht. 

Allemaal zaken waar we alert op moeten zijn. 

Ook de verkeersproblemen op de Heiligeweg zijn groot en bewoners voelen zich niet 
gehoord. In de tweede helft van 2025 zou de Heiligeweg  “op de schop” gaan. 

Opmerking publiek: ik maak me zorgen over alle nieuwbouw. Komen er niet te weinig 
sociale huurwoningen en te veel hoogbouw. Nora: De gemeente heeft een verplichting 
om een goede verdeling  aan te houden. Maar die verdeling geldt voor heelZaanstad. 

Er ontstaat een discussie over hoog- en laagbouw. De problemen die bij hoogbouw 
ontstaan voor bewoners die nu met hun woning in de schaduw staan zijn groot. Dus de 
zonnepanelen kunnen hun werk niet meer goed doen. Hier is met Parteon over 
gesproken en zij hadden hier nog niet over nagedacht. 

Nora roept op om zitting te nemen in de werkgroepen die zich hier mee bezig houden. 

Rob Karst (houdt zich intensief bezig met o.a. het verkeerscirculatieplan) licht de 
situatie toe en roept een ieder op de ontwikkelingen goed en actief te volgen. 



 

3. 

We wachten nog af hoe de resultaten van het onderzoek zijn in Purmerend bij de 
problemen van de A7. Waar de omliggende dorpen afgesloten worden. Dit kunnen we 
meenemen in de plannen voor de brug. De brug is van de provincie en de gemeente 
heeft daar weinig invloed op helaas. Maar de Krommeniers vinden er wel wat van. Er is 
een brief naar de provincie gegaan die door een groot aantal belangen organisaties 
ondertekend is, oa door de Dorpsraad. 

Opmerking publiek: het probleem is dat er veel gebouwd is en wordt maar de 
infrastructuur wordt hier niet op afgestemd. 

Dhr. Schipper: De heer J. Sleegers  (wethouder) heeft toegezegd dat er op de Heiligeweg 
30 kilometer zone wordt. Helaas is hier nog niets van te merken. 

Opmerking: voorheen waren er stuurgroepen die zich hiermee bezig hielden.  

Nora: dat kan dus ook via werkgroepen van de dorpsraad. 

Opmerking: het is ook een kwestie van mentaliteit. 

Er ligt een omgevingsvisie voor 2040 van de gemeente Zaanstad. 
https://www.zaanstad.nl/mozard/!suite86.scherm0325?mPag=2311  

Omgevingsvisie 
De Omgevingsvisie gaat over de toekomst van Zaanstad. Hierin komt te staan wat 
nodig is om in 2040 een fijne en veilige plek te kunnen bieden aan de inwoners en 
bedrijven die hier willen zijn. De Omgevingsvisie is in eerste instantie bedoeld voor de 
gemeente zelf. Het geeft richting aan de keuzes die de gemeente moet maken.  

Voor is dan duidelijk hoe de ruimte straks verdeeld is. Hoe we als Zaanstad omgaan 
met thema’s als verstedelijking, duurzaamheid en kansengelijkheid. Als u of een bedrijf 
iets wil ontwikkelen, dan kijkt de gemeente of dit past binnen de Omgevingsvisie. 

Meer informatie vindt u via Omgevingsvisie. 

We moeten dus op tijd meepraten met de plannen  voor het te laat is. 

Rob Karst: de gemeente heeft input nodig vanuit de bewoners/dorpsraad. 

Opmerking: er zou een lijst moeten zijn met welke organisaties/verenigingen er in 
Krommenie zijn. Vroeger was er een “wie wat waar”. 

Wie kan dit oppakken? 
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Opmerking: op 5 juli 2023 is er een boom omgewaaid, nog steeds is de stronk niet 
weggehaald. Dit neemt de nieuwe wijkmanager Kelly Blankendaal verder op. 

Mirjam Tongelet: Maak alsjeblieft een melding bij de gemeente Zaanstad bij dit soort 
situaties. : https://www.zaanstad.nl/mozard/!suite86.scherm0325?mPag=244 

Bij melding openbare ruimte.  

Kom je er niet uit neem dan contact op met Kelly of Mirjam. 

In de Jupitersstraat heeft een maand lang de straatverlichting niet gebrand. Dit zou te 
maken hebben met Liander en kon de gemeente dus niets aan doen. Er ontstond wel 
een gevaarlijke situatie. 

 

Nora geeft het woord aan Guusje Verhoeven ( Unie van vrijwilligers) 

Op de Neptunuslaan rijden al weken weer auto’s na een langdurige wegafsluiting. 
Helaas rijdt er nog steeds geen bus. Mensen die afhankelijk zijn  van openbaar vervoer 
hebben een groot probleem en zijn erg gedupeerd. Ze kunnen geen kant op. 

Het is bekend dat de straat binnenkort weer open moet voor andere werkzaamheden en 
dan krijgen we een onduidelijk situatie. Hier moet toch een oplossing voor kunnen  
komen. 

De wijkmanager moet hiermee aan de slag. 

Nora: dit is nu een voorbeeld van zaken die eerder de aandacht hadden moeten hebben 
zodat we vroegtijdig in een proces kunnen meedenken. Er had sowieso meer en 
duidelijker informatie moeten zijn. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

5. 

 

Rob Karst: er komt een nieuwe parkeernota aan van de gemeente Zaanstad.Er worden 
grote problemen met parkeren verwacht in Krommenie. Dus is het zaak om tijdig mee te 
denken hiermee. 

Over het verkeerscirculatieplan kan men op 17 juni a.s. inspreken bij de  

https://www.noord-holland.nl/Bestuur/Provinciale_Staten/Statencommissies 

Statencommissies 

Statencommissies bereiden voorstellen en voorgenomen besluiten van Provinciale 
Staten (PS) voor. De commissieleden vergaderen maandelijks. De commissies 
adviseren over ingebrachte stukken en voorstellen. PS nemen besluiten op basis van 
deze adviezen.Email:commissieruimte@noord-holland.nl 

Om 21.30 sluit Nora de bijeenkomst en dankt ieder voor zijn/haar komst. 

Bijlage: brief Bewoners en ondernemersinitiatief leefbaarheid Zaanstad-Noord 
Zaanstad-Noord, 24 oktober 2023. 
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